
 

 

ÅRSMELDING FOR HOLMESUND VEL  

Styret har i 2013/2014 bestått av  

Per Lome 

 Lilli Aanonsen 

Torhild Eidbo-Hansen 

 Ole Kristian Strandene 

 Knut Nilsen.    

 

Søknad om brygge på Teineholmen 

Det er kommet inn søknad om å få brygge på Teineholmen. Vi oppfordrer til å søke når det 

er  bryggeplass å søke på. Per dags dato er det ikke bryggeplasser ledige på Teineholmen. Denne 

saken er ikke avsluttet. 

Teineholmen. 

Som mange av dere har sett er det i full gang der ute. Materialene er kommet og det er spennende 

nå fremover. Det som blir gjort nå er i regi av bryggeeierne.  

Styret har diskutert mulighetene for traseen mellom brygga og holmen (ut mot havet)  

Her er det tre alternativer  

1.    Bygge inntil å lage platting 

2.    Lage badeplass med stupebrett og badestige. 

3.    La det stå slik det er i dag. 

Dette tas på årsmøte. 

Fra årsmelding i fjor: Thor Ingvald har jobbet med å innhente priser og koordinere bryggeplaner 

med bryggeeierne. Det er nødvendig med relativt omfattende utbedring av bryggene på 

Teineholmen. Det synes klart at det vil være vesentlig billigere om utbygging av platting på 

Teineholmen skjer i sammenheng med utbedring av bryggene.   

Det er innhentet pris for utbygging av platting sammen med utbedring av brygger, og det vil da 

koste ca kr 215.000 inkl mva isolert for plattingen. Hvis utbygging av plattingen skal skje ved at 

velet bygger ut de 7 buene for langtidsutleie eller salg, vil hver bu måtte koste ca kr 30.000 med 

tillegg av kostnadene ved oppføring av bu.  

Utbyggingen forutsetter også at bryggeierne vedtar en ganske kostbar renovering av sin brygge, og 

styret avventer tilbakemelding fra bryggeierne om deres planer.  



 

 

Fra referat styremøte:   

Karen kom for å belyse arbeidet fra bryggekomiteen. 

a.      Komiteen har innhentet anbud, 2 stk var av interesse.  De skal bruke våren på å pusse opp 

bryggeanlegget. Kostnader som blir brukt er det bryggeeierne som skal betale for selv. 

 

b. På årsmøte 2014 skal vi diskutere hva som skal skje med den siste biten mellom teineholmen og 

brygga. Flere forslag har kommet på bordet: platting med buer eller bademiljø med sandstrand og 

trapp. Den økonomiske biten skal være på plass før vi tar en avgjørelse på dette. 

  

Skilt på brygga 

Jon A Nilsen og Sven Gjeruldsen har hentet og montert skiltet fra havnefogden som vi fikk beskjed 

om å sette opp. Tusen takk. 

 

Underskriftskampanje ang. byggesak i Holmesund. 

Styret ble forespurt om å delta på en underskriftskampanje ang. en byggesak i Holmesund. 

Denne kampanjen var i regi av gjeldende tomts naboer. Styret hadde epost- og 

telefonkorrespondanse og vedtok å signere på vegne av Holmesund Vel. Videre fikk styret kritikk for 

å delta i slike privatsaker. Det ble også sagt at styret skal i fremtiden, ikke delta i slike 

enkeltsaker. Det vil si at dersom et styremedlem skal delta på lignende, skal dette gjøres privat 

og  ikke gjennom vellet. 

Tilkomst på badestrand 

På årsmøte i 2013 ble det vedtatt at tilkomsten til badeplassen skulle bedres. Det ble gjort 

umiddelbart og det er nå en trapp, rekkverk og ryddet vei ned til vannet. Takk til de det 

gjelder. 

Lekeplass. 

Kostnader, tillatelser og ansvar i forhold til en lekeplass på Nygård er undersøkt. Det viser 

seg vanskelig. Uten midler fra kommune eller andre bidrag vil det koste rundt 100 000 for 

en liten lekeplass. Videre har grunneier tanker om å tilby arealer til volleyball bane. Det 

blir hentet inn priser på dette fortløpende. Årsmøtet skal ta stilling til hvorvidt vi skal 

gjøre dette.  

Reparasjon av Lyngørbrygga.  

Skade gjort av rutebåten. Det ble gjort avtaler i høst, men vi ble bortglemt. Det ble laget 

nye avtaler i mai. Vi avventer.  

  



 

 

Årsmøte 

Årsmøtet vil avholdes  

Lørdag 28. juni, kl 16: 00 hos Thor Ingvald. 

Sommerfesten/ Holmesund-dagen. 

Med mindre årsmøtet bestemmer noe annet vil sommerfesten avholdes  

Onsdag 23. juli på Lyngørbrygga. 

 

Posted 16th June 2014 by Holmesund  

 


